

托福英语词汇

去掉CET4和CET6的托福词汇1520个。

唐库学习 编

目 录

N
Z
Y
X
W
V
U
T
S
R
Q
P
O
A
M
L
K
J
I
H
G
F
E
D
C
B

naturalist ['nætʃrəlist]

n. 自然主义者，博物学家

例句1, The renowned naturalist spent years studying the diverse ecosystems of the Amazon rainforest.

这位著名的博物学家花了数年时间研究亚马逊雨林的多样生态系统。

例句2, As a naturalist, she was deeply committed to preserving the delicate balance of nature. 作为一名自然主义者，她致力于保护自然的微妙平衡。

例句3, The naturalist's detailed observations of bird behavior were published in a prestigious scientific journal.

这位博物学家对鸟类行为的详细观察被发表在一本著名的科学期刊上。

例句4, In his latest book, the naturalist explores the intricate relationships between species in a coral reef.

在他的新书中，这位自然主义者探讨了珊瑚礁中物种之间的复杂关系。

nectar ['nektə]

n. 花蜜

例句1, The hummingbird hovered over the flower, sipping the sweet nectar.

蜂鸟在花朵上方盘旋，啜饮着甜美的花蜜。

例句2, In ancient mythology, nectar was often considered the drink of the gods, granting immortality.

在古代神话中，花蜜常被视为众神的饮品，能赐予永生。

例句3, The bees diligently collected nectar from the blossoms to produce honey.

蜜蜂辛勤地从花朵中采集花蜜以酿造蜂蜜。

例句4, The fragrance of the nectar attracted a myriad of pollinators to the garden.

花蜜的香气吸引了众多传粉者来到花园。

neoclassical [ˌni:əu'klæsɪkəl]

a. 新古典主义的

例句1, The neoclassical architecture of the building reflects the grandeur of the 18th century.

这座建筑的新古典主义风格展现了18世纪的宏伟气势。

例句2, Her neoclassical approach to economics emphasizes the importance of market equilibrium.

她对新古典主义经济学的强调市场均衡的重要性。

例句3, The artist's neoclassical paintings are admired for their precision and symmetry.

这位艺术家的新古典主义绘画因其精确和对称而备受赞赏。

例句4, In his neoclassical theory, he argues that individual preferences drive market behavior.

在他的新古典主义理论中，他认为个人偏好驱动市场行为。

例句5, The neoclassical revival in literature brought a renewed interest in classical themes.
文学中的新古典主义复兴重新唤起了人们对古典主题的兴趣。

neolithic [ˈni:ə'liθik]

a. 新石器时代的

例句1, The Neolithic period marked a significant transition from nomadic lifestyles to settled agricultural communities.

新石器时代标志着从游牧生活向定居农业社区的重大转变。

例句2, Archaeologists have uncovered numerous Neolithic tools that provide insight into early human technology.

考古学家发现了许多新石器时代的工具，这些工具为早期人类技术提供了深刻的见解。

例句3, The Neolithic revolution introduced farming, which drastically changed the way humans interacted with their environment.

新石器时代的革命引入了农业，这极大地改变了人类与环境互动的方式。

例句4, Neolithic settlements often featured circular huts made from mud and thatch.

新石器时代的定居点通常由泥土和茅草制成的圆形小屋组成。

例句5, The study of Neolithic artifacts helps us understand the cultural evolution of early societies.

对新石器时代文物的研究有助于我们理解早期社会的文化演变。

neon [ˈni:ɔn]

n. 氖;霓虹灯

例句1, The scientist used neon gas to demonstrate the principles of atomic structure in the laboratory.

@科学家在实验室中使用氖气来演示原子结构的原理。@

例句2, The city's skyline was illuminated by the vibrant neon signs of various businesses.

@城市的轮廓被各种企业鲜艳的霓虹灯招牌照亮。@

neutron [ˈnju:trɒn]

n. 中子

例句1, The neutron is a subatomic particle that plays a crucial role in nuclear reactions.

中子是核反应中起关键作用的亚原子粒子。

例句2, Scientists discovered that the neutron has no electric charge, making it unique among particles.

科学家发现中子不带电荷，这使得它在粒子中独树一帜。

例句3, In the experiment, the neutron beam was used to probe the structure of the material.

在实验中，中子束被用来探测材料的结构。

例句4, The stability of an atomic nucleus depends on the balance between protons and

neutrons.

原子核的稳定性取决于质子和中子之间的平衡。

newsletter ['nju:zletə]

n. 时事通讯

例句1, The company sends out a monthly newsletter to keep its employees informed about the latest developments.

公司每月发送时事通讯，让员工了解最新动态。

例句2, Subscribing to a well-curated newsletter can be a great way to stay updated on industry trends.

订阅一份精心策划的时事通讯是了解行业趋势的好方法。

例句3, The newsletter included a detailed report on the upcoming conference and its key speakers.

时事通讯中包含了关于即将召开的会议及其主要发言人的详细报告。

例句4, She eagerly opened the newsletter to find out about the new courses being offered this semester.

她迫不及待地打开时事通讯，查看本学期新开设的课程。

例句5, The editor spent hours crafting the perfect newsletter to ensure it was both informative and engaging.

编辑花了数小时精心制作这份时事通讯，确保它既信息丰富又引人入胜。

nibble ['nɪbl]

n. 半位元组,细咬,轻咬,啃vt. vi. 一点一点地咬,细咬,吹毛求疵n. 半

例句1, The programmer worked diligently to ensure each nibble of data was accurately processed.

程序员勤奋工作，确保每个半位元组的数据都能被准确处理。

例句2, The rabbit took a gentle nibble at the fresh carrot, savoring its sweetness.

兔子轻轻咬了一口新鲜的胡萝卜，品尝着它的甜美。

例句3, She couldn't resist a small nibble of the chocolate cake, even though she was on a diet.

尽管在节食，她还是忍不住小小地咬了一口巧克力蛋糕。

例句4, The critic seemed to nibble at every detail of the film, finding fault where none existed.

那位评论家似乎对电影的每个细节都吹毛求疵，在无中生有地挑毛病。

例句5, The child continued to nibble on the cookie, making it last as long as possible.

孩子继续一点一点地咬着饼干，尽可能地让它吃得久一点。

niche [nitʃ]

n. 壁龛;小生境

例句1, The artist found her niche in creating intricate sculptures that blend modern and traditional styles.

这位艺术家在创作融合现代与传统风格的复杂雕塑中找到了自己的小生境。

例句2, The company identified a niche market for eco-friendly products and quickly capitalized on it.

这家公司发现了一个环保产品的利基市场，并迅速抓住了这个机会。

nimble [ˈnimbl]

a. 敏捷的,伶俐的,精明的

例句1, The nimble deer leaped gracefully over the fallen log, showcasing its agility in the dense forest.

那只敏捷的鹿优雅地跃过倒下的原木，在茂密的森林中展示了它的灵活。

例句2, Her nimble mind quickly grasped the complex mathematical concept, leaving her classmates in awe.

她敏锐的头脑迅速理解了复杂的数学概念，让她的同学们惊叹不已。

例句3, The nimble entrepreneur swiftly adapted to the changing market trends, ensuring the success of his startup.

那位精明的企业家迅速适应了不断变化的市场趋势，确保了她的初创公司的成功。

nocturnal [nɒkˈtʊ:nəl]

a. 夜的,夜曲的

例句1, The nocturnal symphony of crickets and owls filled the forest with an eerie yet calming ambiance.

夜晚的蟋蟀和猫头鹰的交响曲为森林增添了诡异而宁静的氛围。

例句2, She found solace in the nocturnal beauty of the city, where the lights shimmered like stars on the ground.

她在城市的夜色中找到了慰藉，那里的灯光像地上的星星一样闪烁。

例句3, The artist's latest collection captures the essence of nocturnal landscapes, blending darkness with subtle hints of light.

这位艺术家的最新作品捕捉了夜景的精髓，将黑暗与微妙的光线融为一体。

nomadic [nəuˈmædɪk]

a. 游牧的

例句1, The nomadic tribes of the Sahara have adapted to the harsh desert environment over centuries.

撒哈拉沙漠的游牧部落几个世纪以来已经适应了严酷的沙漠环境。

例句2, Her nomadic lifestyle allows her to experience diverse cultures and landscapes.

她的游牧生活方式让她能够体验多样的文化和风景。

例句3, The nomadic herdsmen move their livestock to fresh pastures with the changing seasons.

游牧的牧民随着季节的变化将他们的牲畜迁移到新的牧场。

例句4, The artist's nomadic existence inspired many of his most famous works.

这位艺术家的游牧生活激发了他许多最著名的作品。

例句5, Nomadic communities often rely on traditional knowledge to navigate and survive in their environments.

游牧社区通常依靠传统知识在他们的环境中导航和生存。

nostalgia [na'stældʒiə]

n. 乡愁, 乡往过去, 怀旧之情

例句1, As she flipped through the old photo album, a wave of nostalgia washed over her, reminding her of the carefree days of her childhood.

当她翻阅旧相册时, 一股怀旧之情涌上心头, 让她想起了童年无忧无虑的日子。

例句2, The quaint little town evoked a sense of nostalgia in him, transporting him back to a simpler time.

这座古雅的小镇在他心中唤起了一种乡愁, 将他带回到一个更简单的时代。

例句3, Listening to the classic songs from the 80s filled her with nostalgia for the music and culture of that era.

聆听80年代的经典歌曲让她充满了对那个时代音乐和文化的怀旧之情。

notate ['nəuteit]

vt. 以符号表示, 把...写成记号(或标志)

例句1, The composer decided to notate the intricate melody using a series of complex symbols to ensure its precise execution.

作曲家决定用一系列复杂的符号来记录这首精妙的旋律, 以确保其精确演奏。

例句2, In the field of mathematics, it is essential to notate equations clearly to avoid any ambiguity in their interpretation.

在数学领域, 清晰地标注方程是至关重要的, 以避免在解释时产生任何歧义。

noted ['nəutid]

a. 著名的, 显著的, 扬名的

例句1, The noted scientist was invited to give a keynote speech at the international conference.

这位著名的科学家受邀在国际会议上发表主题演讲。

例句2, Her noted contributions to the field of medicine have saved countless lives.

她在医学领域的显著贡献拯救了无数生命。

例句3, The city is noted for its vibrant cultural scene and historical landmarks.

这座城市以其充满活力的文化景观和历史地标而扬名。

novice ['nɒvɪs]

n. 新手, 初学者

例句1, As a novice in the kitchen, she struggled to follow the recipe but eventually managed to

bake a decent cake.

作为厨房里的新手，她努力按照食谱操作，最终成功烤出了一个不错的蛋糕。

例句2, The novice programmer spent hours debugging his code, determined to learn from his mistakes.

这位新手程序员花了几个小时调试代码，决心从错误中学习。

例句3, The art class was filled with novices eager to learn the basics of painting.

这个艺术班上充满了渴望学习绘画基础的新手。

例句4, As a novice in the field of astronomy, he was fascinated by the vastness of the universe.

作为天文学领域的新手，他对宇宙的浩瀚感到着迷。

例句5, The novice hiker underestimated the difficulty of the trail and had to turn back halfway.

这位新手徒步者低估了步道的难度，不得不中途返回。

noxious ['nɒksjəs]

a. 有害的,有毒的,精神不健全的

例句1, The noxious fumes from the factory caused severe respiratory problems for the nearby residents.

工厂排放的有毒烟雾导致附近居民出现严重的呼吸问题。

例句2, The noxious chemicals in the pesticide were banned due to their harmful effects on the environment.

杀虫剂中的有毒化学物质因其对环境的危害而被禁用。

例句3, His noxious behavior at the meeting alienated many of his colleagues.

他在会议上的不健全行为疏远了许多同事。

null [nʌl]

a. 无效力的,无效的,无价值的n. 零,空,零讯号

例句1, The contract was declared null and void due to the lack of proper signatures.

由于缺乏适当的签名，该合同被宣布无效。

例句2, Her efforts to fix the broken machine were null, as it remained inoperable.

她修理坏掉的机器的努力是无效的，因为它仍然无法运行。

例句3, The antique was deemed null in value after being identified as a replica.

这件古董在被确认为复制品后被判定为无价值。

例句4, The scientist recorded a null in the data, indicating no signal was detected.

科学家在数据中记录了一个零，表示没有检测到信号。

例句5, The room was null of any furniture, creating an eerie emptiness.

房间里没有任何家具，营造出一种诡异的空荡感。

nutriment ['nju:trɪmənt]

n. 营养物,食物,营养素

例句1, The doctor emphasized the importance of consuming a balanced diet rich in essential

nutriments for overall health.

医生强调了摄入富含必需营养素的均衡饮食对整体健康的重要性。

例句2, The soil in this region is exceptionally fertile, providing abundant nutriments for the crops.

这个地区的土壤异常肥沃，为农作物提供了丰富的营养物。

例句3, During the hike, we packed lightweight nutriments like nuts and dried fruits to maintain our energy levels.

在徒步旅行中，我们携带了坚果和干果等轻便食物来保持体力。

zinc [zɪŋk]

n. 锌

例句1, Zinc is an essential trace element that plays a crucial role in maintaining a healthy immune system.

锌是一种必需的微量元素，在维持健康的免疫系统中起着至关重要的作用。

例句2, The alloy was composed of copper and zinc, giving it a unique golden appearance.

这种合金由铜和锌组成，赋予它独特的金色外观。

例句3, To prevent corrosion, the steel beams were coated with a layer of zinc.

为了防止腐蚀，钢梁被涂上了一层锌。

例句4, The scientist discovered that zinc deficiency could lead to impaired cognitive function.

科学家发现，锌缺乏可能导致认知功能受损。

yarn [jɑ:n]

n. 纱, 纱线

例句1, The artisan spun the soft yarn into a delicate scarf that shimmered in the sunlight.
工匠将柔软的纱线纺成了一条精致的围巾, 在阳光下闪闪发光。

例句2, She entertained the children with a captivating yarn about a brave knight and a magical dragon.

她给孩子们讲了一个关于勇敢骑士和神奇龙的引人入胜的故事。

yeast [ji:st]

n. 酵母, 发酵粉

例句1, The baker added yeast to the dough to help it rise before baking.

面包师在烘焙前将酵母加入面团中, 以帮助其发酵。

例句2, Yeast is a crucial ingredient in the fermentation process of beer and wine.

酵母是啤酒和葡萄酒发酵过程中的关键成分。

例句3, Scientists are studying the genetic structure of yeast to understand its role in biotechnology.

科学家们正在研究酵母的基因结构, 以了解其在生物技术中的作用。

例句4, The smell of freshly baked bread filled the kitchen as the yeast worked its magic.

随着酵母发挥作用, 新鲜出炉的面包香气充满了厨房。

例句5, Yeast infections are common and can be treated with antifungal medications.

酵母菌感染很常见, 可以通过抗真菌药物治疗。

yelp [jelp]

n. 叫吠, 叫喊声 vi. 叫吠, 叫喊 vt. 叫喊着说

例句1, The dog let out a sharp yelp when it stepped on a thorn.

那只狗踩到一根刺时, 发出了一声尖锐的叫吠。

例句2, She couldn't help but yelp in surprise when she saw the spider on her arm.

当她看到手臂上的蜘蛛时, 她忍不住发出了一声惊讶的叫喊。

例句3, The coach yelled instructions to the players during the intense match.

在激烈的比赛中, 教练叫喊着向球员们发出指令。

yen [jen]

n. 日圆, 瘾 vi. 渴望

例句1, The yen has been fluctuating against the dollar due to recent economic uncertainties.

由于近期的经济不确定性, 日元对美元的汇率一直在波动。

例句2, She felt a yen for adventure after reading about exotic travel destinations.

在阅读了关于异国旅行目的地的文章后, 她渴望冒险。

例句3, His yen for knowledge led him to pursue a PhD in astrophysics.

他对知识的渴望促使他攻读天体物理学的博士学位。

yogurt [ˈjɒɡət]

n. 酸奶(酪)

例句1, Yogurt is a popular breakfast choice due to its creamy texture and health benefits.
酸奶因其奶油般的质地和健康益处而成为受欢迎的早餐选择。

例句2, Adding fresh fruits to yogurt can enhance its flavor and nutritional value.
在酸奶中加入新鲜水果可以提升其口感和营养价值。

例句3, Many people prefer Greek yogurt because it is thicker and contains more protein.
许多人更喜欢希腊酸奶，因为它更浓稠且含有更多蛋白质。

例句4, Yogurt can be used as a substitute for sour cream in various recipes.
酸奶可以在各种食谱中作为酸奶油替代品使用。

例句5, Probiotics in yogurt are beneficial for maintaining a healthy digestive system.
酸奶中的益生菌有助于维持健康的消化系统。

X-ray ['eksrei]

n. X射线, X光

例句1, The doctor ordered an X-ray to examine the patient's fractured leg.

医生要求拍X光片以检查病人骨折的腿。

例句2, The technician carefully analyzed the X-ray images to detect any abnormalities.

技术员仔细分析X光片以检测任何异常。

例句3, The X-ray revealed a small tumor that was not visible during the physical examination.

X光片显示了一个在体检时无法看到的小肿瘤。

例句4, She was anxious while waiting for the X-ray results, hoping for good news.

她在等待X光结果时非常焦虑, 希望有好消息。

例句5, The hospital has advanced X-ray equipment to ensure accurate diagnoses.

这家医院拥有先进的X光设备, 以确保诊断的准确性。

waddle ['wɒdl]

vi. 1 <鸭、鹅等> 摇摇摆摆地走,蹒跚地走 2 <肥胖者等> (如鸭子般)

例句1, The ducklings waddle behind their mother in a straight line, their tiny feet paddling through the shallow water.

小鸭子们排成一条直线,摇摇摆摆地跟在妈妈后面,小脚丫在浅水中划动着。

例句2, After the heavy meal, the man began to waddle towards the couch, his belly jiggling with each step.

饱餐一顿后,那个男人开始蹒跚地走向沙发,每走一步,他的肚子都跟着晃动。

wade [weɪd]

vi. 跋涉vt. 涉水n. 跋涉,浅滩

例句1, The hikers had to wade through the muddy trail after the heavy rain.

徒步旅行者在大雨后不得不跋涉过泥泞的小径。

例句2, She decided to wade across the shallow river to reach the other side.

她决定涉水过浅滩到达对岸。

例句3, The explorers faced a long wade through the swamp to find the hidden treasure.

探险者们不得不经过漫长的跋涉穿过沼泽,寻找隐藏的宝藏。

例句4, The children enjoyed playing in the wade, splashing water at each other.

孩子们喜欢在浅滩玩耍,互相泼水。

wag [wæɡ]

vt. 摇摆,摇动,饶舌vi. 摆动,喋喋不休n. 摇摆,小丑

例句1, The dog's tail began to wag excitedly as its owner approached.

当主人走近时,狗的尾巴开始兴奋地摇摆。

例句2, She couldn't help but wag her finger at him in disapproval.

她忍不住用指头指着他,表示不赞同。

例句3, The politician's speech was full of empty promises and wag.

这位政治家的演讲充满了空洞的承诺和喋喋不休。

例句4, The pendulum continued to wag back and forth, marking the passage of time.

钟摆继续来回摆动,标志着时间的流逝。

例句5, The clown's wag brought laughter to the children at the party.

小丑的滑稽动作给派对上的孩子们带来了欢笑。

wand [wɒnd]

n. 棒,棍,杖

例句1, The wizard waved his wand and the room was filled with a soft, golden light.

巫师挥动他的魔杖,房间里立刻充满了柔和的金色光芒。

例句2, She used a long wand to stir the mixture in the cauldron, ensuring it was well combined.

她用一根长棍搅拌大锅里的混合物,确保它们充分融合。

例句3, The old man leaned on his wooden wand as he walked slowly through the forest.
老人拄着他的木杖，慢慢地穿过森林。

wane [weɪn]

v. 衰退

例句1, As the sun began to wane, the sky was painted with hues of orange and purple.
随着太阳开始西沉，天空被染上了橙色和紫色的色调。

例句2, Her enthusiasm for the project started to wane after several months of hard work.
在几个月的辛勤工作后，她对项目的热情开始减退。

例句3, The influence of the ancient empire continued to wane as new powers emerged.
随着新势力的崛起，这个古老帝国的影响力持续衰退。

例句4, The moon's light waned as it moved further away from the Earth.
随着月亮离地球越来越远，它的光芒逐渐减弱。

例句5, His popularity among the students began to wane after the controversial decision.
在做出那个有争议的决定后，他在学生中的受欢迎程度开始下降。

warily ['wɛrəlɪ]

ad. 留心地,小心地

例句1, She warily approached the unfamiliar dog, unsure of its temperament.
她小心翼翼地靠近那只陌生的狗，不确定它的性情。

例句2, The hiker moved warily along the narrow trail, aware of the steep drop on either side.
徒步旅行者沿着狭窄的小道小心翼翼地移动，意识到两侧的陡峭落差。

例句3, He warily accepted the offer, knowing that it might come with hidden conditions.
他谨慎地接受了这个提议，知道它可能附带隐藏的条件。

例句4, The detective warily examined the evidence, suspecting that it might be tampered with.
侦探仔细地检查了证据，怀疑它可能被篡改过。

例句5, She warily glanced around the room, sensing that something was not quite right.
她警惕地环顾房间，感觉有些不对劲。

warp [wɔ:p]

n. (织物的)经(线)

例句1, The warp of the fabric was carefully aligned to ensure the pattern would be symmetrical.
织物的经线被仔细对齐，以确保图案对称。

例句2, The intense heat caused the wooden board to warp, making it difficult to use.
高温使木板弯曲，难以使用。

例句3, Her perspective on the issue began to warp after hearing the biased reports.
在听到有偏见的报道后，她对这个问题的看法开始扭曲。

例句4, The warp drive in the science fiction novel allowed the spaceship to travel faster than

light.

科幻小说中的曲速引擎使宇宙飞船能够以超光速旅行。

wasp [wɒsp]

n. 黄蜂

例句1, The wasp buzzed angrily around the picnic table, searching for food.

黄蜂在野餐桌周围愤怒地嗡嗡作响，寻找食物。

例句2, She was stung by a wasp while hiking in the woods, causing immediate swelling and pain.

她在树林里徒步时被黄蜂蜇了，立刻引起了肿胀和疼痛。

例句3, The wasp nest hidden in the attic was discovered by the homeowner during spring cleaning.

房主在春季大扫除时发现了藏在阁楼里的黄蜂巢。

例句4, Children were warned not to disturb the wasp colony near the playground.

孩子们被警告不要打扰操场附近的黄蜂群。

例句5, The wasp's sting is known to be more painful than that of a bee.

众所周知，黄蜂的蜇伤比蜜蜂更疼。

watercourse ['wɔ:təko:s]

n. 水道，河道

例句1, The ancient city was built along a winding watercourse that provided both transportation and irrigation.

这座古城沿着一条蜿蜒的水道而建，这条水道既提供了交通便利，也用于灌溉。

例句2, Environmentalists are concerned about the pollution levels in the local watercourse, which threatens the aquatic ecosystem.

环保人士对当地水道的污染水平表示担忧，这威胁到了水生生态系统。

例句3, The farmer diverted a small watercourse to irrigate his fields during the dry season.

这位农民在旱季时改道了一条小水道来灌溉他的田地。

例句4, The construction of the dam significantly altered the natural flow of the watercourse, impacting the surrounding wildlife.

大坝的建设显著改变了水道的自然流向，影响了周围的野生动物。

例句5, Archaeologists discovered remnants of an ancient settlement near a dried-up watercourse, suggesting it was once a thriving community.

考古学家在一条干涸的水道附近发现了古代定居点的遗迹，表明这里曾经是一个繁荣的社区。

waver ['weivə]

n. 动摇,踌躇,挥动者vi. 摇摆,颤抖,犹豫,摇曳

例句1, Her determination never wavered, even in the face of overwhelming challenges.

她的决心从未动摇，即使面对巨大的挑战。

例句2, The candle flame wavered in the gentle breeze, casting flickering shadows on the wall.
蜡烛的火焰在微风中摇曳，在墙上投下闪烁的影子。

例句3, He wavered for a moment before making the final decision, unsure of the consequences.

他在做出最终决定前犹豫了一会儿，不确定后果会如何。

例句4, The politician's support base began to waver as the scandal unfolded.

随着丑闻的曝光，这位政治家的支持基础开始动摇。

例句5, The old man's voice wavered as he recounted the painful memories of his past.

这位老人的声音颤抖着，他回忆起了过去的痛苦记忆。

例句6, The flag wavered proudly in the wind, symbolizing the nation's resilience.

旗帜在风中自豪地飘扬，象征着这个国家的坚韧不拔。

weathering ['weðərɪŋ]

n. 侵蚀，风化

例句1, The relentless weathering of the ancient cliffs by wind and rain has created a stunning landscape over millennia.

数千年来，风雨对古老悬崖的无情侵蚀造就了令人惊叹的景观。

例句2, Geologists study the process of weathering to understand how rocks break down into soil.

地质学家研究风化过程，以了解岩石如何分解成土壤。

例句3, The weathering of the statue's surface revealed intricate details that were previously hidden.

雕像表面的风化揭示了之前隐藏的复杂细节。

例句4, Over time, the weathering of the metal caused it to develop a beautiful patina.

随着时间的推移，金属的风化使其形成了一层美丽的铜绿。

例句5, The weathering of the old bridge has made it unsafe for heavy traffic.

老桥的风化使其无法承受重型交通。

wheedle ['hwi:dl]

vt. 以甜言蜜语诱惑,用甜言蜜语骗,vi. 哄骗

例句1, She managed to wheedle her way into getting a promotion by flattering her boss.
她通过奉承老板，成功地用甜言蜜语诱骗到了晋升的机会。

例句2, The salesman tried to wheedle the customer into buying the expensive car with his smooth talk.

推销员试图用花言巧语哄骗顾客购买那辆昂贵的汽车。

例句3, He wheedled his friend into lending him money by promising to pay it back soon.

他通过承诺尽快还款，用甜言蜜语诱骗朋友借给他钱。

例句4, The child wheedled his parents into buying him the toy by saying he would behave

better.

孩子通过承诺会表现得更好，哄骗父母给他买了那个玩具。

whim [wɪm]

n. 一时的兴致,幻想,反复无常,怪念头

例句1, She decided to take a trip to Paris on a whim, without any prior planning.

她一时兴起，决定去巴黎旅行，没有任何事先的计划。

例句2, The artist's latest work was inspired by a fleeting whim, resulting in a unique and unexpected masterpiece.

这位艺术家的最新作品源于一时的幻想，最终创作出了一幅独特而意外的杰作。

例句3, His whims often led to sudden changes in his plans, leaving his friends puzzled.

他的反复无常常常导致计划突然改变，让朋友们感到困惑。

例句4, The old man's whims were as unpredictable as the weather, making it hard for his family to keep up.

这位老人的怪念头就像天气一样难以预测，让他的家人难以跟上。

whir [wɜː]

n. 呼呼声,飕飕声vi. 作呼呼声,发飕飕声vt. 使呼呼响

例句1, The whir of the helicopter blades could be heard from miles away.

直升机叶片的呼呼声从几英里外就能听到。

例句2, As the wind picked up, the leaves began to whir through the air.

随着风势增强，树叶开始在空中发出飕飕声。

例句3, He whirred the toy car around the track, making it zoom and spin.

他让玩具车在轨道上呼呼作响，使它疾驰和旋转。

whit [wɪt]

n. 些微,一点点

例句1, The chef added just a whit of salt to enhance the flavor of the dish.

厨师只加了一点点盐来提升菜肴的味道。

例句2, She didn't show a whit of hesitation when faced with the challenging task.

面对这个具有挑战性的任务时，她没有表现出丝毫的犹豫。

例句3, There wasn't a whit of evidence to support his claim.

没有一丁点证据支持他的说法。

wick [wɪk]

n. (蜡烛、灯)芯

例句1, The wick of the candle burned steadily, casting a warm glow across the room.

蜡烛的芯稳定地燃烧着，在房间里投射出温暖的光芒。

例句2, She carefully trimmed the wick of the oil lamp to ensure a brighter flame.

她小心翼翼地修剪了油灯的芯，以确保火焰更明亮。

例句3, The wick in the lantern needed to be replaced as it had become too short to function properly.

灯笼里的芯需要更换，因为它已经变得太短，无法正常工作了。

例句4, He used a special tool to adjust the wick of the kerosene heater for better efficiency. 他用一种特殊的工具调整了煤油加热器的芯，以提高效率。

例句5, The wick of the ancient oil lamp was made from natural fibers, ensuring a long-lasting burn.

古代油灯的芯是由天然纤维制成的，确保了长时间的燃烧。

willful [ˈwɪlfɪ]

a. 任性的

例句1, The willful child refused to listen to his parents' advice and continued to play in the rain. 那个任性的孩子不听父母的劝告，继续在雨中玩耍。

例句2, Her willful determination to succeed against all odds inspired everyone around her. 她不顾一切、任性追求成功的决心激励了身边的每一个人。

willow [ˈwɪləʊ]

n. 柳，柳树，柳木制品

例句1, The willow tree by the riverbank swayed gently in the breeze, its long branches dipping into the water.

河边的柳树在微风中轻轻摇曳，长长的枝条垂入水中。

例句2, The artisan crafted a beautiful basket from willow, showcasing the versatility of this material.

工匠用柳木制作了一个漂亮的篮子，展示了这种材料的多样性。

例句3, In the ancient poem, the willow symbolizes sorrow and longing, often depicted with drooping branches.

在古代诗歌中，柳树象征着悲伤和思念，常被描绘成枝条低垂的样子。

wispy [ˈwɪspi]

a. 像小束状的，纤细的

例句1, The wispy clouds drifted lazily across the sky, casting delicate shadows on the ground. 纤细的云朵懒洋洋地飘过天空，在地面上投下柔和的阴影。

例句2, Her wispy hair framed her face like a soft halo, adding to her ethereal beauty. 她纤细的头发像柔软的光环一样衬托着她的脸庞，增添了她的空灵之美。

例句3, The wispy tendrils of smoke rose from the chimney, disappearing into the evening air. 纤细的烟缕从烟囱中升起，消失在傍晚的空气中。

例句4, He could barely see the wispy outline of the distant mountains through the morning mist. 透过晨雾，他几乎看不清远处山脉的纤细轮廓。

例句5, The artist used wispy brushstrokes to create a sense of movement and lightness in the painting.

艺术家用纤细的笔触在画作中营造出一种动感和轻盈的感觉。

wistful [ˈwɪstfʊl]

a. 渴望的,想望的

例句1, As she gazed out at the horizon, her wistful expression revealed a deep longing for the adventures she had always dreamed of.

当她凝视着地平线时,她渴望的表情透露出对一直梦想的冒险的深切向往。

例句2, The old man's wistful smile as he looked through the photo album hinted at a life filled with both joy and regret.

老人翻看相册时那渴望的微笑,暗示着他的一生充满了欢乐与遗憾。

worldly [ˈwɜːldli]

a. 世间的,世俗的,世上的

例句1, Her worldly possessions were few, but she found immense joy in the simple pleasures of life.

她的世俗财产很少,但她在生活的简单乐趣中找到了巨大的快乐。

例句2, Despite his worldly success, he remained humble and grounded, always remembering his roots.

尽管他在世俗上取得了成功,但他仍然保持谦逊和脚踏实地,始终记得自己的根源。

例句3, The monk chose to renounce all worldly desires and dedicate his life to spiritual enlightenment.

这位僧人选择放弃所有世俗的欲望,将一生奉献给精神上的觉悟。

例句4, In his worldly wisdom, he knew that material wealth could not bring true happiness.

凭借他的世俗智慧,他知道物质财富无法带来真正的幸福。

例句5, Her worldly experiences had taught her to be resilient in the face of adversity.

她的世俗经历教会了她在逆境中保持坚韧。

wrath [rɒθ]

n. 愤怒,激怒,猛烈的力量,神谴

例句1, The king's wrath was evident as he ordered the execution of the traitor.

国王的愤怒显而易见,他下令处决叛徒。

例句2, The storm's wrath left the coastal town in ruins.

风暴的猛烈力量使沿海城镇化为废墟。

例句3, The prophet warned the people of the divine wrath if they continued their sinful ways.

先知警告人们,如果他们继续罪恶的生活方式,将遭受神谴。